

珠海全志科技股份有限公司 2021 半年度报告摘要

Table with financial data for Zhuzhou All-in-One Technology Co., Ltd. including revenue, profit, and shareholder information.

深圳市新产业生物医学工程股份有限公司 2021 半年度报告摘要

Table with financial data for Shenzhen Xinchan Biomedical Engineering Co., Ltd. including revenue, profit, and shareholder information.

侨银城市管理股份有限公司 2021 半年度报告摘要

Table with financial data for Qiyin City Management Co., Ltd. including revenue, profit, and shareholder information.

浙江泰坦股份有限公司 2021 半年度报告摘要

Table with financial data for Zhejiang Taitan Co., Ltd. including revenue, profit, and shareholder information.

Table with financial data for Qiyin City Management Co., Ltd. including revenue, profit, and shareholder information.

Table with financial data for Zhejiang Taitan Co., Ltd. including revenue, profit, and shareholder information.

侨银城市管理股份有限公司第二届董事会第三十六次会议决议公告

Text of the 36th meeting resolution of the 2nd Board of Directors of Qiyin City Management Co., Ltd.

浙江泰坦股份有限公司第九届董事会第五次决议公告

Text of the 5th meeting resolution of the 9th Board of Directors of Zhejiang Taitan Co., Ltd.

侨银城市管理股份有限公司第二届监事会第十九次会议决议公告

Text of the 19th meeting resolution of the 2nd Board of Supervisors of Qiyin City Management Co., Ltd.

浙江泰坦股份有限公司第九届监事会第五次决议公告

Text of the 5th meeting resolution of the 9th Board of Supervisors of Zhejiang Taitan Co., Ltd.

侨银城市管理股份有限公司关于2021年半年度募集资金存放与使用情况的专项报告

Text of the special report on the placement and use of 2021 H1 funds for Qiyin City Management Co., Ltd.

浙江泰坦股份有限公司关于2021年半年度募集资金存放与使用情况的专项报告

Text of the special report on the placement and use of 2021 H1 funds for Zhejiang Taitan Co., Ltd.